



ARK GALLERY



للنساء فقط

دأب غاليري (ارك) على اجراء مشاغل ودورات

مصممة لأكساب النساء وخصوصا نساء الاقليات واللجانة بعض المهارات

اليدوية والتقنية والفنية ، وكان اخرها مشغل (الكتابة الابداعية) الذي اعتنى بتوجيه ورعاية مواهب النساء في الكتابة الادبية بانواعها ، شعرا وقصة ومقالة وغيرها ، والذي صاحبه دروس في الخياطة والحياسة والرسم والتصوير .

يعتزم الغاليري الان اجراء دورة في التخريم والحفر على الخشب لمدة شهرين اعتبارا من 25 أيار 2010 بواقع يومين في الاسبوع (الثلاثاء ما بين 12-2 ظهرا والجمعة 4-6 مساء) .

يرجى الاخذ بنظر الاعتبار محدودية الاماكن ومحاولة التسجيل قبل موعد الدورة بعدة ايام وذلك بالاتصال بتلفون الغاليري 02087520775 او بتلفون حسن الجراح 07852445050 او بالكتابة الى

yousifark@yahoo.co.uk

وسيقوم الغاليري بتوفير المواد المطلوبة





ARK GALLERY



Ladies only

Calligraphic Marquetry course

Ark Gallery is planning to conduct workshops and courses designed to recognise and improve the talents of women, especially refugees and those from ethnic minority communities.

The gallery intends to run a course in calligraphic marquetry for a period of one month, from 18th May 2010, twice a week. This course will be in Arabic and English. The gallery will be providing all the materials and tools required.

Places are limited, so for those who are interested in taking part, please register before 15th May. You can do this by contacting the Ark Gallery on 02087520775 or 07852445050. You may also email us your detail to yousifark@yahoo.co.uk.

Course times:

Tuesday: 12pm – 2pm Friday: 4pm – 6pm

Address: العنوان

Ark Space in Ealing

Top Falt / Acton Town Hall

London W3 6NE